
 
 

 

 

 

  

 

 

 

 

GLEJBJERG BØRNE- OG 

SKOLECENTER 

 
 

Telefon: 79 96 59 70 – mail: glejbjergboerne-skolecenter@vejen.dk – CVR: 29 18 98 38 

REFERAT Bestyrelsesmøde d. 13. JUNI 2024 kl. 16.30-18.30 

 

Punkt Referat 

1. Nyt fra elevrådet Der har været talt om hvordan kan vi indrette nogle rum hvor vi kan 

være fælles. Det arbejdes der videre med i næste skoleår med fokus på 

området mellem 5. og 6. klasse. 

Elevrådet har arbejdet med politikker - blandt andet om mobiltelefoner. 

Der er indkøbt kæpheste. Poul Erik har bygget en stald. Klasserne 

skiftes til at bruge dem. 

2. Siden sidst KK: økonomi, buget, omplaceringsaftaler og fravær er områder der har 

fyldt meget siden sidst. Det betyder at den sidste tid inden 

sommerferien bliver godt fyldt op med næste års skoleplanlægningen. 

Skolen: 6 kl. har været samme med næste skoleårs nye 7. kl.  

I dag har der været DBU dag, hvilket er forløbet rigtig godt. De store 

børn har været gode til at guide de mindre børn. En rigtig god dag 

SFO: Karneval har været rigtigt godt, der var fest og alle hyggede sig. 

Disco fest alle festede og hygger sig. Det er en succes. 

Børnehave: Se nedenfor 

3. Nyt fra børnehaven Vi er godt i gang med kursusforløbet og det er så småt i gang med at 

blive implementeret i børnehaven. Højen, vi arbejder med at få højen 

repareret. Spørgsmålet er om vi skal få den helt lavet eller om vi skal 

nøjes med kun græs. Blåbjerg leg er i gang med at regne tilbud ud. 

4. Personalesituationen og 

retningslinjer for 

vikardækning 

KK gennemgik personalesituationen og retningslinjer for vikardækning – 

desuden at der er uddannelse på vej til vikarer i skoledelen. 

Vi er ramt af sygemeldinger både i børnehaven og skolen. 

 

Fællesbestyrelsen  

Sted Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter 

Deltagere Mikael Hollænder (MH), Næstformand 

Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant 

Stine Nordestgaard (SN), Forældrerepræsentant 

Maiken Ellegaard (ME), Forældrerepræsentant 

Lene Sandø (LS), Forældrerepræsentant 

Ditte Lorentsen (DL), Formand 

Anna Lund Mortensen (AM), Forældrerepræsentant 

Kristian Kamp (KK), Leder 

Maybritt Ruppert (MR) Sekretær 

Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef 

Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant 

Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant 

Mike Simonsen Straarup (MS), Udvalgsrepræsentant 

Referent KK 

Fraværende/afbud DL kommer lidt for sent 
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Det er vigtigt at vi er tydelige i vores kommunikation og vi skriver ud 

med det samme, så forældrene er oplyste. 

Drøftelse af hvor meget kommunikation der er behov for og hvor meget 

krudt der skal bruges på undervisning og hvor meget der skal bruges på 

at informere om vikarplan og indhold til forældre. Ved længere tids 

sygefravær, skal ansvaret for ugeplaner uddelegeres. 

 

Sygefraværs budget bliver brugt, men heller ikke mere end det. Det 

skyldes blandt andet et efterår med meget lidt fravær. 

5. Regnskab og budget Der kommer yderligere besparelser på 70 mio. kr. i kommunen grundet 

et overforbrug på socialområdet. (jobcenteret og børne/unge enheden). 

Det betyder at vi i fællesskab i kommunen skal finde de penge. 

Der skal blandt andet spares 

2% på lønbudgettet. 

3% på aktivitetsbudgettet 

Dette forventes dog nedjusteret, så det ikke rammer os så alvorligt. 

Dog kan der være andre områder der også bliver ramt, fx bliver basaren 

udskudt. Næste skoleårs planlægning bliver også berørt, og det har 

udskudt vores planlægning. Lige pt ser det ud til at vi skal af med 

75.000 kr. eller mindre. 

Vores styringsark er begyndt at virke. 

Elev og børnetal er pt. over 100, og det ser også ud til at vi er til næste 

år. 

Pt. ser det ud til at det forventet resultat for dette skoleår er ca. et 

overskud på 600.000 kr. 

Vi har bestilt nye Chromebooks til de sidste elever. 

Lærerne skal have nye computer. 

6. Arbejdsdag Personalet i både Sfo og børnehaven ønsker at arbejdsdagen ligges i 

foråret. Vi tager det op i efteråret og ser på årsplanen om den skal 

flyttes. 

Vi holder ved datoen d 6/9 i år. 

Skolen, Sfo og børnehaven laver en prioritetsliste. 

7. Opsamling på trafik Intet nyt 

8. Opsamling på 

støtteforeningen > 

skolegård 

Personalet skal inddrages inden der laves en fast plan/tegning. Vigtigt at 

få deres syn med på hvad skolegården skal indeholde af div. 

Læringsrum. Støtteforeningen kan evt. komme med et oplæg til 

personalet. fx til et lærermøde. Rudi finder en løsning på at fjerne 

Basket banen inden den nye asfalt kommer. 

 

9. Fælles bestyrelsesmøde 

med Føvling BC og 

Højmarkskolen 

Fælles bestyrelsesmøde med Føvling BC og Højmarkskolen. 

Vi kan se referatet fra mødet. Vi mangler en repræsentant vi skal helst 

være 3. 

Folder for gensidige forventninger til forældre. Værdigrundlaget. Kunne 

være fint til inspiration hertil. KK vender det med Lone. 

10. Gennemgang af 

principper 

Den bliver udskudt til starten af næste skoleår til August mødet. Der 

skal sættes 45 min. af til dette punkt. 

Det skal stå klart i principperne, hvem der deltager til 

skole/hjemsamtalen- dansk og matematiklæren. Skriv evt. ind i 

principperne, at forældrene selv har ansvaret for at indhente udtalelser 
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fra andre faglærer. Meningsfuld feedback, hvilke fag skal der gives 

feedback i? Dette blev drøftet i bestyrelsen. Vigtigt at der er et 

ressourceblik på dette, så vi finder den rette balance. KK lavet et oplæg 

vedr. feedback af andre faglærer i forhold til skolehjemsamtalerne. 

11. Skolens jubilæum  Festen er d. 14/9. 

Reception: 

Vi åbner skolen. Vi håber frivillige forældre vil hjælpe med kaffe og kage 

(Madservice kan evt. levere kage) vi skal have frivillige til at hjælpe med 

det praktiske. 

Lærerne får ikke tid til at komme den dag, men de er velkommen. 

Hvor mange kommer?? Måske ca. 100 – 250 kr. stk. 

Vi skal sætte det på et punkt til aug. 

Der skal skrives ud på Facebook. Vi kan evt. også skrive ud til 

forældrene her på stedet. 

12. Andet vigtigt Alle 

13. Evt. Alle 
 

Udskudt til næste møde: 

 

• Principper (udlevering af princip for mobilpolitik og lejrskoleophold) – deadline på møde i august 

• Planlægning af forældremøde 

• Trafik 


